
Till dig som bor i Svartådalen:

Riktigt snabbt bredband i vår bygd

Nu finns möjligheten att få olika former av stöd för att bygga riktigt snabbt bredband (optisk
fiber) på landsbygden. Därför har Svartådalens bygdeutveckling ekonomisk förening startat
ett projekt för att undersöka förutsättningarna för att bygga ut ett optiskt fibernät i Svartåda-
len. Och det är viktigt att vi får veta hur du ser på denna möjlighet.

Snabbt bredband – varför då?

• Mycket snabbare internet

• Lättare att jobba hemifrån

• Enklare och effektivare att driva företag

• Snabbare nyhetstjänster (tidningar och TV) på nätet

• Bättre möjligheter att göra bank- och myndighetsärenden på nätet

• Bättre ekonomi med internet, TV och telefoni via optisk fiber

Vad kostar det?

Själva nätet av optisk fiber byggs med bidrag från länsstyrelsen, flera andra myndigheter samt

avses att delfinansieras av företag med erfarenhet av bredbandsutbyggnad. Men själva anslut-

ningen till de olika fastigheterna är en investering som bekostas av fastighetsägaren. 

Anslutningskostanden ska jämföras med anslutning till el, telefoni, vatten, avlopp m m som visser-

ligen kostar en del men som samtidigt ökar värdet på fastigheten.

Erfarenheten visar att fastighetsägarnas investering i en anslutning till optiskt fibernät betalar sig

på några år genom billigare internet, TV och telefoni.

Vad tycker du?

Vi vill be dig att fylla i och skicka in svarsblanketten som du kan ladda ner från Svartådalens

hemsida - www.svartadalen.nu - enkätens fil heter: “bredband-svartadalen-110627.pdf”

Det går bra att lämna blanketten på

Svartådalens Bygdecenter
Salbohedsvägen 1
730 70 Västerfärnebo

Lägg i brevlådeinkastet vid entrédörren. Eller skicka den med posten.

Tack för att du tar dig tid att göra det. Vi önskar ditt svar senast den 1 augusti 2011.


